
www.shahrvand-newspaper.ir372  19یكشنبه 16 شهریور 1393 | سال دوم | شماره

شاهرودی: اگر دایی ادعای پرسپولیسی بودن دارد 
باید استعفا دهد

عابدینی: هیأت مدیره پرسپولیس اختیار ندارد، برود 
ح�دادی: منتظ��ر پیش��نهاد از NBA هس��تم/ 

رئال مادرید بزرگترین باشگاه اروپاست 
سلیمی: طلای بازی های آسیایی را می گیرم اما قول 

رکوردشکنی نمی دهم
هدایتی: هفته آینده یک باشگاه اسپانیایی را می خرم
مدیرعامل صبا: مرفاوی استعفایی به من نداده است

وقتی مسی آتش نشان بود!

عکسی که از کودکی لیونل مسی منتشر شده 
و وی را در لباس آتش نش��انی و یک سبیل قلابی 
نش��ان می دهد، 500 هزار لایک خورده و 7 هزار 
نفر برای وی پیغام گذاش��ته اند که نش��ان از اوج 
محبوبیت او دارد. به غیراز مسی، دختربچه ای هم 
به چشم می خورد که لباس پزشکی بر تن دارد که 

به نظر می رسد خواهر مسی باشد. 

حرف تو حرف

 عكس نوشت

  ایم�ان موس�وی، بازیک�ن ف�ولاد ب�ا وجود 
محرومیت 2 جلس�ه ای از سوی کمیته اخلاق 
مقابل پیکان به میدان رفت، اگرچه مسئولان 
باش�گاه اهوازی اعلام کردن�د این حکم هنوز 

ابلاغ نشده است. 
  حسین وفایی موفق شد برای نخستین بار در تاریخ 
اسنوکر ایران به گروه 8 بازیکن برتر جهان صعود کند، 

اگرچه در این مرحله حذف شد. 
  رونالدینیو ستاره سابق فوتبال برزیل با عقد 
قراردادي 2 س�اله به تیم مکزیک�ي کوئرتارو 
پیوست و قرار است در این تیم شماره 49 را بر 

تن کند.
  انتخابات هیأت رئیسه فیلا امروز با حضور امیررضا 

خادم به عنوان نماینده ایران برگزار خواهد شد. 
 تیم ملی بسکتبال روز گذشته از اس��پانیا به ایران 
بازگشت و کادرفنی نیز اسامی 12 بازیکن اعزامی به 
اینچئون را اعلام کرد که تنها تغییر حضور اصلانی به 

جای کاظمی خواهد بود. 
  رئیس کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال از 
مثبت شدن یک نمونه تست دوپینگ یکی از 

بازیکنان لیگ برتری خبر داد. 
  جیم��ز رودریگوئز،  هافبک جدی��د رئال مادرید از 
سوی یک مجله معتبر اسپانیایی به عنوان جذاب ترین 

مرد جهان در  سال 201۴ انتخاب و معرفی شد. 
  رقابت های مقدماتی یورو 2016 از امشب در 
نقاط مختلف قاره س�بز برگزار می شود که در 
مهم ترین دی�دار آلمان به مصاف اس�کاتلند 

خواهد رفت. 
 تا پایان دور سوم مسابقات والیبال قهرمانی جهان 
قائمی، مع��روف و موس��وی در ص��در برترین های 
بخش های دریافت کننده، پاسور و دفاع روی تور قرار 

گرفتند. 
 اعضاي تیم فوتبال اس�تقلال صبح امروز به 
موسسه محک مي روند تا با کودکان سرطاني 

ملاقات کنند.

مداد زرد

حس�ین جمش�یدی| قدیمی تری��ن تکواندوکار 
حاضر در اردوی تیم ملی که یکی از پرافتخارترین های 
این رشته نیز محسوب می شود، بعد از یک دوره دوری 
از تیم ملی،  س��ال گذشته با تغییر در کادرفنی بار دیگر 
تصمیم گرفت به تاتامی بازگردد. او که طلای بازی های 
آس��یایی دوحه و گوانگ��ژو را در کارنام��ه دارد، پس از 
بازگشت هدفش را بازی های آسیایی 201۴ قرار داد تا 
در این بازی ها هت تریک کند. حالا و در فاصله 20روزه 
تا آغاز این رقابت ها کرمی از برخی کمبودهای موجود 
گلایه دارد و به کاروان ایران در این دوره زیاد خوشبین 
نیست. در ادامه گفت وگوی یوسف کرمی را با خبرنگار 

»شهروند« می خوانید: 
* این روزها بیش�تر س�کوت کرده ای و به نظر 
س�خت تمرین می کنی. درباره ش�رایط خودت 

صحبت کن. 
تکواندوکاران دیگر به مسابقات جایزه بزرگ قزاقستان 
رفته ان��د و من چند روزی اس��ت که انف��رادی تمرین 
می کنم تا آنها برگردند و تمرین��ات گروهی دوباره آغاز 
شود. تمام تمرکزم روی تمرینات است زیرا از حساسیت 
بازی های آسیایی باخبرم و مطمئنم که اتفاقات غیرقابل 

پیش بینی هم رخ خواهد داد. 
* 2 م�دال ط�لا در دوره ه�ای قبل�ی المپیک 
آسیایی کسب کردی و انتظارات از تو شدیدا برای 

بازی های اینچئون بالاست. 
این دوره نیز برای مدال طلا م��ی روم اما قطعا کارم و 
سایر تکواندوکاران نسبت به دوره های گذشته سخت تر 
اس��ت زیرا میزبان این بازی ها کره است که خودش را 

صاحب تکواندو می داند. در این رشته 12 مدال توزیع 
می ش��ود و می تواند کره ای ها را در جدول مدال ها بالا 
بکشد. حتی به نظرم برگزاری مس��ابقات تکواندو در 

روزهای آخر بازی ها پش��تش هدفی اس��ت. آنها 
می خواهند در روزهای آخر تمام مدال ها را کسب 

کنند و حریفانش��ان غافلگیر شوند اما با 
تمام این م��واردی که عنوان 
کردم ب��ه عقیده م��ن اصل 
موضوع تلاش هر فرد اس��ت. 
اگر خدا بخواه��د من مدال 
طلای س��وم خودم را هم 
کسب می کنم و از همین 
الان می گوی��م که یک 
طلای دیگر برایم کنار 

گذاشته اند. 
س�نت   *
رفته  ب�الا  کمی 
از  هن�وز  ام�ا 
تصمیمت برای 
خداحافظ�ی 

صحبت�ی 
نک�ردی. ب�ه 

نظ�ر خ�ودت 
زمانش نرسیده 

است؟
بعد از بازی های 

آسیایی همه چیز را 

می گویم و تصمیمم را اعلام می کنم. امیدوارم 
ابتدا در کره مدال خوش رنگی کسب کنم 
تا پیش مردم ش��رمنده نشوم، بعد که 
بازگشتم با مشورتی که انجام می دهم، 
تصمیمم را می گیرم. شاید اگر یک ماه 
دیگر مرا تحمل کنید، خداحافظی کنم 
و برای همیشه بروم اما فعلا تنها 

هدفم طلای اینچئون است. 
* با این که نتای�ج بدی هم 
در رقابت ه�ای اخیر کس�ب 
نکردی ام�ا انتق�ادات از تو 

زیاد است. چرا؟
ب��ه م��ن می گوین��د در 
مس��ابقات زیادی شرکت 
نکردی. واقعا با ش��نیدن 
این صحبت ه��ا خنده ام 
می گیرد. در یک سال 
اخی��ر به 3 مس��ابقه 
بین الملل��ی رفتم و 
در انتخابی تیم ملی 
هم شرکت کردم. 
کارشن�اس����ان 
می گوین��د  ورزش 
هر ورزشکار نهایتا باید 
سالی 2 بار در مسابقات سنگین شرکت 
کند و اگر این آقایان یک کارش��ناس پیدا 
کردند که بگوید من ک��م کارم، حاضرم کنار 

بروم. 
* اما نتایج تکواندوی ایران در یک س�ال اخیر 

زیاد قابل قبول به نظر نمی رسد!
تکواندوی ایران نس��ل ع��وض کرده و افتی که داش��ته 
طبیعی اس��ت. در ضمن یادتان نرود ک��ه ما چند ماه قبل 
قهرمان آسیا شدیم و ش��اید چند باخت در مسابقه جایزه 
بزرگ معیار منتقدان است. متاسفانه یا خوشبختانه انتظارها 
از تکواندو بالا است اما هیچ توجهی به این رشته نمی شود. 
ما نایب قهرمان جهان ش��دیم اما یک ریال ب��ه ما پاداش 
ندادند، درحالی که یکی از رشته های مشابه ما دقیقا همین 
مقام را کسب کرد و پاداش��ش را هم گرفت. برای تکواندو 
آن طور که باید نگذاشتند و انتظار هم دارند البته مهم این 
اس��ت که تکواندوکاران و تمام افرادی که در فدراس��یون 
و کادرفن��ی تلاش می کنند، برای پ��اداش کار نمی کنند. 
انشاءالله که ما نتیجه می گیریم و خدا پاداشمان را می دهد. 
* به عنوان یک ورزش�کار باتجربه در کاروان 
ای�ران، ب�ه نظ�رت تک�رار چهارم�ی گوانگ�ژو 

امکان پذیر است؟
کمت��ر از یک ماه به بازی های آس��یایی مان��ده اما از 
مس��ئولان ورزش خبری نیس��ت. در دوره های قبلی 
روزشمار داشتیم و پاداش قهرمانان برای مدال آوری در 
این رقابت ها از مدت ها قبل اعلام می ش��د اما این دوره 
برنامه ریزی ضعیف است. حتی ورزشکاران کاروان ایران 
هنوز یک بار هم دور یکدیگر جمع نش��دند و حمایت 
خوبی از س��وی مس��ئولان در کل صورت نمی گیرد. با 
این وضعیتی که من می بینم، جایگاه چهارمی را قطعا 

از دست می دهیم. 

گ�روه ورزش| نتایج ضعیف پرس��پولیس در 7هفته گذش��ته 
رقابت های لیگ برتر باعث شده پیشکسوتان این باشگاه انتقادهای 
زی��ادی را از تیم تحت هدایت عل��ی دایی بر زب��ان بیاورند. محمود 
خوردبین، مرد کهنه کار باش��گاه پرس��پولیس که حدود ۴0 سال در 
سمت بازیکن، مربی و سرپرست به این باشگاه خدمت کرده، درباره 
وضع نابسامان تیمش به »شهروند« می گوید: »نظر شخصی من این 
است که مشکلات پرسپولیس فنی نیست اما اشکالات فنی دارد. این 
تیم در بازی با تراکتورسازی بازی بسیار خوبی انجام داد اما نتوانست به 
گل برسد؛ این نشان می دهد تیم از نظر فنی خوب است اما اشکال فنی 
دارد. اشکالی مانند معضل گل نکردن توپ ها یا تعویض های اشتباه 

مربی.«
از خوردبین پرسیدیم آیا شما هم مثل بسیاری از پیشکسوتان موافق 
برکناری دایی هس��تید که اینطور پاسخ می دهد: »در مقطع کنونی 
خیر، می دانید چرا؟ چون مربی ای نیس��ت که بتوان روی او به عنوان 
سرمربی پرسپولیس حس��اب باز کرد. به عبارت بهتر دایی، آلترناتیو 

ندارد، البته نمی خواهم طوری حرف بزنم که فکر کنید از دایی خوشم 
نمی آید، اتفاقا دایی برای پرس��پولیس مناسب است او هم اشکالاتی 

دارد، همان طور که همه ما اشتباه داریم.«
سرپرست سابق سرخپوشان همچنین عنوان می کند: »وقتی یک 
تیم در خطوط مختلف مرتکب اشتباه می شود باید یک نفر باشد که 
بتواند به بازیکن جوان تذکر دهد و راه درس��ت را به او بگوید. وظیفه 
کنونی دایی این اس��ت. من ضعفی که به دایی نسبت می دهم، روی 
کنترل تیم است. او باید همه تلاشش را انجام دهد در دقایقی که تیم 
وارد چالش می شود، تیم را کنترل کند. الان این مسأله در پرسپولیس 

دیده نمی شود.«
خوردبین صحبت هایش را این گونه به پای��ان می برد: »به نظرم با 
شرایطی که در حال حاضر پرسپولیس دارد، باید به این تیم زمان داد. 
به عنوان یک پیشکس��وت از هواداران می خواهم صبور باشند و چند 
هفته دیگر هم صبر کنند. به نظرم یکی، دو برد متوالی شرایط را عادی 

می کند و امیدوارم این اتفاق در بازی های آینده رخ دهد.«

 

افشاگری دی ماریا علیه مسئولان رئال مادرید 

گفتند در فینال جام جهانی بازی نکن!
آمریکا کلوس| س��تاره جدید منچستر یونایتد 
ادعا ک��رده باش��گاه رئال مادرید، صب��ح روز فینال 
جام جهان��ی 201۴ در نامه ای از او خواس��ته زیر بار 
بازی مقابل آلم��ان ن��رود! گرانقیمت ترین بازیکن 
تاریخ لیگ برتر برای ادعایش دلیل هم آورده است: 
»درخواست رئال مادرید ساعت 11صبح روز فینال 
جام جهانی به من رس��ید؛ آن هم از طریق یک نامه! 
ساعت ۴بعدازظهر آماده بازی بودم و می دانستم توان 
درخشش مقابل آلمان را دارم. من نامه را پاره کردم. 
به نامه باشگاه سابقم توجهی نکردم و درخواست آنها 
برای من کوچک ترین اهمیتی نداش��ت.« دی ماریا 
بالاخ��ره اعتراف ک��رد که با فلورنتینو پ��رز، رئیس 
رئال مادرید رابطه چندان خوبی نداش��ته است: »با 
پرز رابطه ای نداش��تم. او هنگام امضای قرارداد من، 
اصلا در محل حضور نداشت. از کریس رونالدو تشکر 
می کنم. او همیشه خواهان ماندن من بود و امیدوارم 

در برنابئو دوام بیاورد.«

گفت وگو با محمود خوردبین درباره ناکامی های پرسپولیس

دایی آلترناتیو ندارد
او نمی تواند در مواقع حساس تیم را کنترل کند

اتفاق

حاشيه

تور آسیاگردی کاپ قهرمانی جام ملت ها

دل پیرو به ایران می آید
گروه ورزش| کنفدراس��یون فوتبال آس��یا در 
نظر دارد جام قهرمانی ملت های آس��یا را در برخی 
کش��ورهای قاره به نمایش بگذارد ک��ه یکی از این 
کش��ورها ایران خواهد بود. در همین رابطه سایت 
فدراسیون فوتبال اعلام کرد که کنفدراسیون فوتبال 
آسیا با ارسال نامه ای به کشورهایی که جواز حضور در 
مسابقات را دارند درخواست میزبانی جام و حضور در 
تور جام را جویا شد که طبق نامه دبیرکل فدراسیون 
فوتبال، ایران موافقت خود ب��رای حضور در این تور 
را اعلام کرده و کنفدراس��یون فوتبال آسیا هم از آن 
استقبال کرده است. با آن که سایت فدراسیون زمان 
ورود کاپ قهرمانی ملت های آسیا را اعلام نکرده اما 
این مراس��م به احتمال زیاد آبان ماه در تهران برگزار 
خواهد ش��د. نکته قابل توجه دیگر این که الساندرو 
دل پیرو، ستاره سابق یوونتوس پیش از این به عنوان 
سفیر مسابقات فوتبال جام ملت های 2015 استرالیا 
انتخاب شده بود و اکنون احتمال دارد او نیز در مقام 

سفیر مسابقات همراه با جام به تهران بیاید. 

تکرار اتفاقات لندن در آستانه بازی های آسیایی

ادامه جنگ قدرت در تیروکمان
گ�روه ورزش| جن��گ ق��درت در فدراس��یون 
تیراندازی با کمان کش��ورمان ادامه دارد و انگار قرار 
بر تکرار تاریخ و اتفاق قبل از ش��روع المپیک 2012 
اس��ت. آن زمان عباس��ی، وزی��ر ورزش وقت بدون 
برگزاری مجم��ع رأی به برکناری صفای��ی داد اما 
رئیس معزول بیکار ننشست و با شکایت به مجامع 
جهانی، فدراس��یون تیروکمان را به تعلیق درآورد. 
هرچن��د در نهایت ای��ن تعلیق به پایان رس��ید اما 
تاوان ش��کایت صفایی، جلوگیری از اعزام مصطفی 
شجاعی، سرپرست وقت و رئیس فعلی فدراسیون 
از اعزام به المپیک لندن بود. حالا بار دیگر این زخم 
کهنه س��ر باز کرده و ش��جاعی از وقوع اتفاق مشابه 
)شکایت صفایی( در آس��تانه یک رقابت مهم دیگر 
)بازی های آس��یایی اینچئون( می گوید: »نامه ای از 
دیوان عدالت اداری به فدراس��یون رسیده که نشان 
می دهد رئیس سابق از فدراسیون، کمیته و وزارت 
ورزش شکایت کرده اس��ت. ایشان که یک بار علیه 
ما شکایت کرد و به جایی نرسید دوباره مدعی شده 

رئیس فدراسیون است.«

 

گروه ورزش| تیم ملی قایقرانی ایران با 
۴۴ ورزش��کار پرتعدادترین کاروان ایران 
را در میان رش��ته های مختلف برای اعزام 
به بازی های آس��یایی اینچئون داراست و در 
همین راستا انتظار می رود که تعداد مدال های 
این رش��ته نیز بالاتر از سایر رشته ها باش��د. اگرچه در 
دوره گذشته بازی های آس��یایی تاکنون فدراسیون قایقرانی در رأس 
خود بارها تغییرات را ش��اهد بوده اما غلامرضا امینی رئیس فعلی این 
فدراسیون معتقد است سرپرست های این فدراسیون در 2 سال اخیر به 
خوبی کار خود را انجام داده اند و حالا او باید کار سایرین را به سرانجام 

برساند. 
5 مدال، کمترین توقع

در بازی های آسیایی گوانگژو تیم ملی قایقرانی کشورمان موفق شد 
5 مدال در رشته های مختلف کسب کند که نتیجه ای نسبتا قابل قبول 
محسوب می شود. محسن ش��ادی و احمدرضا طالبیان طلایی های 
ایران بودند، شاهو ناصری به مدال نقره رس��ید و 2 تیم کایاک ۴ نفره 
مردان و روئینگ بانوان نیز به 2 مدال برنز رس��یدند ام��ا در این دوره با 
توجه به کاروان ۴۴نفره ای متشکل از 33 مرد و 11 زن که قایقرانی اعزام 
می کند، قطعا توقعات از این رشته بالاتر است. این فدراسیون بیشترین 
تعداد ورزشکار را در میان رشته های اعزامی دارد و شاید کمترین توقع 
همان 5 مدال باشد اما در بهترین حالت نیز می توان تعداد مدال های این 

رشته را 2رقمی دانست. 

3 فدراسیون و تغییرات فراوان
قایقرانی ک��ه در بازی های آس��یایی 2010 با ریاس��ت دنیامالی در 
بازی های آس��یایی ش��رکت کرده بود، از آن به بعد با تغییرات فراوانی 
همراه بود و بارها سرپرست این فدراسیون تغییر کرد. همین بی ثباتی 
در رأس فدراسیون باعث شد تا ورزشکاران این رشته دچار سردرگمی 
شوند اما نمی توان گفت که این رشته افت کرده است زیرا قهرمانی در 

مسابقات قهرمانی آس��یا 2013 جزو آخرین دس��تاوردهای پاروزنان 
است البته نباید از این نکته به سادگی عبور کرد که درواقع فدراسیون 
قایقرانی مسئولیت 3 فدراسیون را برعهده دارد که در سطح جهان دارای 
فدراسیون های جداگانه هستند. روئینگ، بادبانی و آب های آرام همگی 
در این فدراسیون تجمیع شده اند تا مسئولیت اداره این فدراسیون بسیار 

سنگین باشد. 
امینی: قطعا تعداد مدال ها بیشتر از دوره قبلی است

غلامرضا امینی، رئیس فدراس��یون قایقرانی که بعد از 2 س��ال اداره 
این فدراسیون با سرپرس��تی افراد مختلف درنهایت امسال در مجمع 
انتخاباتی پیروز ش��د، وضع کاروان اعزامی این رشته را در گفت وگو با 
»شهروند« این طور توصیف می کند: »نفرات اعزامی تیم های مختلف 
مشخص شده اند و هم اکنون در نقاط مختلف ایران و آسیا اردوهای خود 
را پیگیری می کنند. تیم های روئینگ در چی��ن اردو زده اند و از آن جا 
به اینچئون اعزام می شوند، البته روئینگ 8نفره در ارومیه حضور دارد. 
تیم های آب های آزاد و اس��لالوم نیز در تهران تمرینات آمادگی خود 
را دنبال می کنند.« وی در پایان در پاس��خ به این سوال که قول کسب 
چند مدال را برای بازی های آسیایی می دهید، عنوان می کند: »کاروان 
قایقرانی ایران در دوره قبل 5 مدال کس��ب کرده و س��عی مان بر این 
است که پیشرفت داشته باشیم. البته با وضعیتی که می بینم معتقدم 
قطعا بیش از 5 مدال کسب می کنیم اما در رابطه با مرغوبیت مدال ها 
نمی توانم قولی بدهم. قایقرانان ایران اکثرا باتجربه هستند و انشاءالله یک 

نتیجه تاریخی را رقم می زنند.«

 قایقرانی؛ رکورددار تعداد ورزشکار

پاروزنان 2رقمی می شوند؟

 یوسف کرمی در گفت وگو با »شهروند«: 

یک ماه تحملم کنید، برای همیشه می روم
 یک طلای دیگر برایم کنار گذاشته اند مسئولان که حواسشان نیست، امیدوارم خدا پاداشمان را بدهد!

گروه ورزش| با گذشت 7 هفته از لیگ برتر فوتبال 
ش��اهد برکناری هیچ کدام از سرمربیان 16 تیم لیگ 
برتری نبودیم؛ این در ش��رایطی اس��ت ک��ه برخی از 
تیم هایی که قبل از شروع فصل جزو مدعیان محسوب 
می ش��دند، در نیمه پایینی جدول قرار دارند و به هیچ 
وجه رضایت مدیرانش��ان را به همراه نداشته اند.  البته 
از این جمع فق��ط صمد مرفاوی اس��تعفا داده که آن 
هم دلیلش خانوادگی اس��ت. ش��اید در نگاه اول این 
مسأله را باید به فال نیک بگیریم چرا که در سال های 
گذش��ته مدام از رفتار عرب گونه مدیران باش��گاه ها 
انتقاد می کردیم اما شواهد نشان می دهد دلیل عمده 
این که تغییرات در کادرفنی باشگاه ها کم شده است، 
مسائلی مثل ترس مدیران از مربیان و عواقب برکناری 
آنها است. سعی کردیم این مسأله را که در ظاهر برای 
فوتبال ما که در سال های اخیر دائما شاهد تغییر روی 
نیمکت ها بوده، مثبت به حس��اب می آید، در ادامه از 

جهات مختلف بررسی کنیم.  
جای پای برخی ها خیلی سفت است

جدا از مس��ائل مدیریتی و تصمیماتی که به صلاح 
هر تیم توس��ط مدیرعام��ل و هیأت مدیره باش��گاه 
گرفته می ش��ود، مس��ائل دیگری هم وجود دارد که 
باعث شده برخی مربیان تا خودشان نخواهند بروند، 
کس��ی نتواند آنها را بیرون بیندازد. براي نمونه باشگاه 

راه آهن که ش��اید در نوع خود یک اس��تثنا به حساب 
بیاید که حمید اس��تیلی فعلا به عنوان مالک، مدیر و 
سرمربی آن شناخته می شود و کسی نیست که حتی 
او را بازخواس��ت کند. مش��ابه این اتفاق فقط در لیگ 
تاجیکستان یافت می شود که تیم استقلال این کشور 
که تیم دولت این کشور به حساب می آید، توسط پسر 
رئیس جمهور که کاپیتان، س��رمربی و مدیر این تیم 
اس��ت، اداره می شود. این مس��ائل به شکل های دیگر 
در برخی باش��گاه ها نیز یافت می شود؛ به عنوان مثال 
س��رمربی تیم، خودش کارمند وزارت مربوطه اس��ت 
و قدرتش از مدیر باش��گاه نیز بیشتر است یا این که در 
تیمی دیگر سرمربی، مدیر باشگاه را از جایگاهی نازل به 
جایگاه مدیریتی اش رسانده و بیشتر ممکن است مربی، 

مدیر را برکنار کند و...   
قراردادهای میلیاردی، محافظ مربیان ناکام

ش��اید وقتی مدیران لیگ برتری در ابتدای فصل با 
مربی ایده آل خود پای میز مذاکره نشس��ته بودند و به 
امید موفقیت تیمشان با آنها قرارداد میلیاردی بستند، 
فک��رش را نمی کردند، پس از گذش��ت چند هفته از 
این که نمی توانند به دلی��ل تنگنای مالی در کادرفنی 
تیمشان تغییر ایجاد کنند، حسرت بخورند. با کمبود 
بودجه ای که در اکثر باش��گاه های لیگ برتری وجود 
دارد و س��قفی که س��ازمان لیگ درنظر گرفته، کمتر 

مدیری پیدا می شود که این روزها حاضر شود سرمربی 
تیمش را با وجود نتایج دور از انتظار برکنار کند و پول 
او را نیز بپردازد تا مربی دیگری روی کار بیاید. به نوعی 
قراردادهای میلیاردی از سویی برخی مدیران باشگاه ها 
را نجات می دهد و از س��ویی دیگر نیز محافظ مربیان 
ناکام است که تا جایی حاضر به استعفا نشوند، کسی 

جرأت برکناری آنها را ندارد.  
 انصاری فرد:  

مربیان ایرانی دانش فنی پایینی دارند
عباس انصاری فرد، مدیرعامل اس��بق پرسپولیس 
درباره بالا رفتن آس��تانه تحمل مدی��ران لیگ برتری 
به »ش��هروند« می گوید: »به عقیده من فوتبال ما در 
کل کیفیت پایینی پیدا ک��رده و حتی تیم هایی را که 
می برند نیز فوتبال خوبی ارایه نمی دهند. در ابتدا باید 
در بالا بردن سطح فنی فوتبالمان تلاش کنیم تا این که 
برویم، مربیان را با مبالغ نجومی بیاوریم. قبلا در هر بازی 
آن قدر که تیم ها موقعیت ایجاد می کردند، تماشاگران 
100 بار بالا و پایین می پریدند، اما امروز باید التماس 
کنیم تا هواداران به ورزشگاه بیایند. ما راه را به صورت 
کلی اشتباه رفتیم و هیچ مدیری هم نیست که به سراغ 
بازیکن و مربی سازی برود؛ همه به دنبال آن هستند که 

بازیکنان حاضر و آماده سایر تیمها را خریداری کنند.«
وی همچنی��ن می افزاید: »با ای��ن وضع یک مربی 

عوض ک��ردن دردی را دوا نمی کند زیرا اغلب مربیان 
ایران از دانش فن��ی پایینی برخوردار هس��تند و نفر 
جایگزین نیز چون در ش��رایط بحرانی است، کاری از 
دستش بر نمی آید. روند مربیان ما متأسفانه اصلا مثبت 
نیست و مدیران حداقل اگر می خواهند به آنها اعتماد 
کنند، باید بازخواستش��ان کرده و برای پرکردن نقاط 

ضعفشان جلسه بگذارند.«
ابراهیمی: مدیران از تغییر سرمربی 

می ترسند!
خس��رو ابراهیمی، مدیرعامل س��ابق ذوب آهن در 
رابطه با عدم تغییر در نیمکت های لیگ برتری اینطور به 
»شهروند« توضیح می دهد:   »نمی توانم نظری در رابطه 
با تغییر مربی در باشگاه هایی که نمی دانم چه شرایطی 
در آنها وجود دارد، بدهم. این مدیر باشگاه است که باید 
با توجه به ق��رارداد و امکاناتی که در اختیار س��رمربی 
قرار داده، تصمیم بگیرد تا چه زمانی به مربی اش زمان 
بدهد.   البته در سال های گذشته نشان دادیم که بیش 
از حد نتیجه گرا هستیم و سریعا می خواهیم از هزینه ای 
که کردیم، برداشت کنیم.   البته تیم هایی را می بینیم 
که با وجود هزینه سنگینی که کرده اند، نتیجه بسیار 
ضعیفی کسب کردند اما در هر صورت تغییرات یا ثبات 
باید کارشناسی باشد. البته هستند مدیرانی که از ایجاد 
تغییر در کادرفنی و برکناری سرمربی شان ترس دارند.«

 گزارش »شهروند« از اتفاقی که ناخواسته به سود فوتبال ایران شده است

مدیران از کنار گذاشتن مربیان می ترسند! 
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ذره  بين
کارت معافیت 13 بازیکن باطل شد

بهروان: خاطیان نمی توانند در 
تیم های نظامی بازی کنند

گروه ورزش| پس از مدت ها گمانه زنی در رابطه 
با تعداد بازیکنانی که کارت معافیت از خدمتش��ان 
مشکل دارد و باطل شده، سازمان نظام وظیفه عمومی 
روز گذشته در اطلاعیه ای به این شایعات پایان داد. در 
این اطلاعیه آمده اس��ت: »با بررسی های انجام شده 
توسط سازمان وظیفه عمومی تاکنون کارت معافیت 
از خدمت 21 نفر م��ورد تأیید قرار گرفت��ه و کارت 
معافیت 13 نفر نیز باطل ش��ده است که این افراد به 
خدمت سربازی اعزام خواهند شد، همچنین وضع 
بقیه افراد، درحال بررسی است و نتیجه نهایی اعلام 
خواهد شد.« در این اطلاعیه نام بازیکنان اعلام نشده 
اما به این نکته اشاره شده که برخی از این بازیکنان در 
لیگ های حرفه ای عضویت ندارند. پس از اعلام این 
خبر تصور بر این بود که این بازیکنان باید به تیم های 
نظامی بپیوندند تا دوره سربازی خود را سپری کنند 
اما بهروان، مس��ئول کمیته مسابقات سازمان لیگ 
این مسأله را به شکلی دیگر عنوان می کند: »پرونده 
این بازیکنان به کمیته انضباطی داده می شود و این 
بازیکنان دیگر نمی توانند برای تیم های خود به میدان 
بروند. حتی آنها در نیم فصل نیز نمی توانند به تیم های 
نظامی هم بپیوندند زیرا باید راهی خدمت سربازی 
شده و بعد از 2 سال به فوتبال بازگردند. فکر می کنم 
همین امروز و فردا اس��امی این بازیکنان به صورت 

رسمی اعلام شود.«


